
Referat fra møde i Program- og koncertudvalget tirsdag den 30. august 2023 

 
1) Julekoncert på Nivaagaard 1. dec. og i Frihavnskirken 7. dec. 2023 

 

Efter ønske fra Hanne blev vi enige om at stryge den næstsidste Per Drud Nielsen sats ”Lo, How 

a Rose E’er Blooming”. Den minder for meget om et par af de andre ting vi synger. 

 

Vi besluttede også at stryge Gjeilo: A Spotless Rose, eftersom den har delte tenorer og basser i 

lidt for rigeligt omfang. 
       

Programmet til Frihavnskirken ser nu således ud: 

 

BKK 4033 - Vulpius/Prætorius - En rose så jeg skyde 

BKK 6143 - Distler, H. - Es ist ein Ros entsprungen 

BKK 7155 - Joubert, J. - There is no rose 

BKK 6138 – Blackwell (arr.) - Lo, how a rose e’er blooming 

 

BKK 4011 - Klug - Den yndigste rose er funden (Fællessalme m. klaver) 

 

BKK 4041 - Nielsen, Per Drud - Of a Rose (kor og klaver) 

BKK 6043 - French Trad. carol - Noël Nouvelet (kor og klaver) 
BKK 6044 - Cornish Trad. carol - Sans day carol (kor og klaver) 

BKK 3097 - Hartmann, J.P.E. - Blomstre som en rosengård 

BKK 4004c - Weyse, C.F.E. - Velkommen igen 

BKK 4015 - Øhrwall (arr.) - Dejlig er jorden (kor og klaver) 

 

Derudover har vi spurgt Frederik, om han vi spille en solo. Han har lovet at prøve at finde en sats, 

der kan passe ind i stemningen uden nødvendigvis at handle om jul eller roser.  

 

Vi besluttede også at bede Frederik om at komme torsdag den 21. september og torsdag den 12. 

oktober, ud over de 4 gange i november, som vi aftalte allerede før sommerferien. Jeg vedhæfter en 

plan.  

 

Vi skal lige afprøve nogle satser, før vi beslutter hvad der skal med til Nivaagaard, men satserne 

med klaverakkompagnement kommer nok i første række. 

 

Alle noderne ligger på hjemmesiden. Der ligger også øvefiler til Per Drud Nielsen. 

 

Vi var helt enige om, at vi (desværre) har brug for assistenter til disse koncerter. Jeg skriver til 

Toke, Thomas og Frederik. Så må vi se, hvor travlt de har. 

Ifølge Edith har vi brug for en kontingentforhøjelse fra 100 kr. til 200 kr., hvis vi skal have råd til 

assistenter. Så vi bliver nok nødt til at have en ekstraordinær generalforsamling. 

 

Torben varetager kontakten med Nivaagaard og med Frihavnskirken. 

 

Eigil har lavet et superflot udkast til en programfolder. Hurra! 

 

 

https://bkk.dk/onewebmedia/MEDLEM%20%28ET%29/noder/BKK4033%20-%20Vulpius-Pr%C3%A6torius%20-%20En%20rose.pdf
https://bkk.dk/onewebmedia/MEDLEM%20%28ET%29/noder/BKK6143%20-%20Distler%20-%20Es%20ist%20ein%20Ros.pdf
https://bkk.dk/onewebmedia/MEDLEM%20%28ET%29/noder/BKK7155%20-%20Joubert,%20John%20-%20There%20is%20no%20rose.pdf
https://bkk.dk/onewebmedia/MEDLEM%20%28ET%29/noder/BKK6138%20-%20Blackwell%20%28arr.%29%20-%20Lo,%20how%20a%20Rose%20e%27er%20blooming.pdf
https://bkk.dk/onewebmedia/MEDLEM%20%28ET%29/noder/BKK4041%20-%20Nielsen,%20Per%20Drud%20-%20Of%20a%20Rose%20%28m.%20klav.%29.pdf
https://bkk.dk/onewebmedia/MEDLEM%20%28ET%29/noder/BKK6043%20-%20French%20Trad.%20carol%20-%20No%C3%ABl%20Nouvelet.pdf
https://bkk.dk/onewebmedia/MEDLEM%20%28ET%29/noder/BKK6044%20-%20Cornish%20Trad.%20carol%20-%20Sans%20day%20carol.pdf
https://bkk.dk/onewebmedia/MEDLEM%20%28ET%29/noder/BKK3097%20-%20Hartmann%20%28arr.%20Holten%29%20-%20Blomstre%20som%20en%20roseng%C3%A5rd.pdf
https://bkk.dk/onewebmedia/MEDLEM%20%28ET%29/noder/BKK4004c%20-%20Weyse%20-%20Velkommen%20igen%20%28m.%20D%20+%20H%20vers%29.PDF
https://bkk.dk/onewebmedia/MEDLEM%20%28ET%29/noder/BKK4015%20-%20arr.%20%C3%96hrwall%20-%20Dejlig%20er%20jorden.pdf


2) Efter 1. januar 

Forudsat at vi stadig har et funktionsdygtigt kor, vil vi foreslå at vi afholder en 

forårskoncert, evt. i Skovlunde Kulturhus. 

Vi talte om det danske vejr som et tema, eller måske snarere de danske årstider, men mente 

måske at folkemusik ville være en nok så spændende mulighed. Den kunne så inkludere 5 

satser af Vaughan Williams: ”Folk Songs of the Four Seasons” – som vi har noder til. 

  

Eigil arbejder på sagen! 

 

 

 

3) Eventuelt 

Vi var lidt bekymrede for turen til Sverige, eftersom der er mange afbud. Edith fortalte, at 

bestyrelsen alvorligt overvejede at aflyse den. Det syntes vi lød fornuftigt. 

 

 

 

 

 

 

 

 


